
Referat af bestyrelsesmøde den 12/10 2021 

Der blev snakket om, hvad de forskellige arbejdsgrupper har arbejdet med og kommet frem til 

Vi har meldt os ind i Domex felix, som vi vil bruge 

1. til bestyrelsesmøde 

2. til afdelingsmøde 

 

Vi vil gerne have en postkasse til bestyrelsen (har snakket med Niels om det) 

 

Økonomi og budget har vi fået af vide er på vej 

 

Med venlig hilsen  

Joan Bredal Nielsen 

Rynkebjerggårdsvej 7, Åvang 

4320 Lejre 

Bestyrelsesmedlem Rynkebjerggårdsvej  3-59 


